
 

 

             

Z Á P I S 
z 10. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu konaného dne 25.10.2023         

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 25.10.2023 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: salónek - 5. patro Magistrátu města Karlovy Vary,  

 Moskevská 21, 361 20 Karlovy Vary 

 

Doba jednání: zahájení   15:10 hodin  

 zakončení  16:40 hodin 

 

Přítomni: Romana Mrvová, Zdeňka Batíková, Daniela Bílá, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 RNDr. Jiří Neumann  a Tomáš Nesrsta 

 

Přítomni on-line: MUDr. Miloš Starý 

 

 

Hosté: Ing. Andrea Pfeffer Ferklová, MBA, Ing. Alina Huseynli, MBA a Josef Dlohoš 

 

 

 

Program:  

 

1. Schválení programu jednání 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

 

3. Institut lázeňství a balneologie v. v. i. – informace k projektu „Centrum lázeňského 

výzkumu“ – ředitelka Ing. Alina Huseynli, MBA   

 

4. Ing. Andrea Pfeffer Ferklová, MBA - aktuální informace primátorky města 

 

5. INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, z. ú.  

aktuální informace – ředitel Josef Dlohoš 

 

6. Různé 
   

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl se změnami schválen a některé body byly přesunuty na 

příští jednání. 

pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 



 

 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 9. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 26.09.2023 byl schválen 

v navrženém znění.  

pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Institut lázeňství a balneologie v. v. i.  
Paní ředitelka Ing. Alina Huseynli, MBA prezentovala připravovaný projekt „Centrum lázeňského 

výzkumu“. Prezentace je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 

 

Usnesení:  

Komise doporučuje radě města uzavření memoranda o spolupráci s Institutem lázeňství a 

balneologie. Cílem institutu je obnovit výzkum v oblasti lázeňství a balneologie v České 

republice. Výzkumné projekty se soustředí zejména na zkoumání objektivních účinků lázeňské 

léčby na lidský organismus a výzkum přírodních léčivých zdrojů.  

Členové komise věří, že spolupráce přinese nové možnosti především v rozšiřování povědomí 

odborné veřejnosti o léčebných přínosech léčby, ale také v nových moderních přístupech při 

léčebném procesu. 

pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Ing. Andrea Pfeffer Ferklová, MBA  
Paní primátorka pozitivně ohodnotila prezentaci připravovaného projektu „Centrum lázeňského 

výzkumu“ a dále informovala členy komise záměru Statutárního města Karlovy Vary začít 

projednávat další osud Alžbětiných lázní, jelikož jejich financování ze strany města je dlouhodobě 

neudržitelné. Hlavním důvodem je dezolátní stav interiéru celé budovy a s tím spojená 

neatraktivnost prováděných služeb pro občany města a lázeňské hosty. Finanční prostředky, které 

by si Alžbětiny lázně zasloužily, jako poslední budova městských lázní, nemůže město 

poskytnout, jelikož je nemá k dispozici.  Aktuálně je financován pouze nejnutnější provoz a na 

opravy a rekonstrukce finance schází. 

   

Přichází nabídka ze strany sítě luxusních hotelů Hilton. Zatím není blíže nespecifikována a její 

první projednávání bude předmětem jednání Zastupitelstva města Karlovy Vary dne 08.11.2023.  

 

Dále informovala paní primátorka o přípravách vánočních trhů, které budou již tradičně situovány 

na trase od hotelu Thermal k Mlýnské kolonádě a budou započaty 01.12.2023. 

 

Závěrem zmínila  pozitivní dopad zlepšující se situace v oblasti návštěvnosti města z pohledu 

tržeb místních poplatků, které zaznamenali  30% nárůst. 

 

Zmínka byla i o nedokončeném projednávaném bodu jednání komise „Zvelebení kruhových 

objezdů ve městě formou prezentace“ Bohužel město nemůže realizovat prezentaci v podobě 

tematických kruhových objezdů, jelikož mu to nedovoluje dopravní inspektorát.    

 

 

5. INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, z. ú.  

Pan ředitel Josef Dlohoš představil finální prezentaci kampaně „PijuPrameny“ jako hlavní 

marketingové aktivity Infocentra v roce 2023 a informoval o připravovaném pokračování 

v příštím roce. Prezentace je přílohou č. 2 tohoto zápisu. 

 

 

 



 

 

 

Usnesení:  

Komise radu města informuje o pochvale udělené týmu Infocentra za realizaci kampaně 

„PijuPrameny“ a to především marketingovému manažerovi inženýru Vladimíru Chladovi a 

panu řediteli. 

pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

6. Různé  
Bylo prodiskutováno téma nefunkčních reproduktorů hudby na Mlýnské kolonádě. Na příštím 

jednání komise by členové rádi toto téma opět otevřeli a blíže probrali s panem ředitelem 

inženýrem Václavem Benediktem. 

 

 

 

 

 

 

Příští jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu se bude konat 29.11.2023 od 15:00 hodin. 

 

 

Přílohy:  
1. Prezentace projektu „Centrum lázeňského výzkumu“  

2. Prezentace kampaně „PijuPrameny“ 

 

 

         

 

 

 

 

        Romana  M r v o v á    

předsedkyně Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne:  25.10.2023 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       


